
گفته می شــد شــاید پرســپولیس قراردادش با این 
کارگزار را فسخ کند. قرارداد همکاری با ایده پویان 
ماژ آذرماه سال گذشته و در دوران مدیریت مجید 
صــدری بســته شــد امــا از وقتــی رضــا درویش آمده، 
شــایعه اقالــه یــا فســخ یکطرفــه قــرارداد از ســوی 
باشگاه پرسپولیس شنیده می شود. خبری که یکی 
از مســئولان باشــگاه تکذیبــش می کنــد: »در حــال 
مذاکــره هســتیم. ایــن قــرارداد نــه کلاً منتفــی شــده 
نه قرار اســت مثل ســابق ادامه داشــته باشــد. فعلاً 
در حال مذاکره هستیم چون یکسری اختلاف نظر 
وجــود دارد. جزئیاتــی در قــرارداد هســت کــه داریــم 
آنهــا را بــالا و پاییــن می کنیــم تــا موانــع و مشــکلات 
را برطــرف کنیــم. ایــن قــرارداد کلاً کنســل نشــده و 

همچنــان مذاکــره می کنیم.«
این مسئول باشگاه ادامه داد: »این قرارداد در دوره 
مدیریت آقای صدری بسته شده و بالاخره نسبت به 
شرایط آن موقع بوده. بالاخره آقای صدری نظریاتی 
داشــته و آقــای درویــش هــم نظــرات دیگــری دارد و 
در حال صحبت هســتیم تا خواسته هایشــان انجام 
شــود.« ایــن مقــام مســئول در مــورد پرداختی هــای 
ایــن کارگــزار هــم گفــت: »دریافتــی عمــده ما مربوط 
به تبلیغات روی پیراهن و تبلیغات محیطی اســت 
امــا چــون مســابقات لیــگ تعطیــل اســت، طبیعتــاً 
دریافتــی هــم نداریــم. ایــن مشــکلی اســت کــه بقیه 
تیم هــای لیــگ برتــر هــم دارنــد و فقــط بحــث فضای 

مجــازی می مانــد کــه آن هــم زیاد نیســت.«

پرســپولیس بــرای رفتــن بــه ترکیــه چیــزی بیــن 2 تا 3 
میلیــارد تومــان پــول می خواســت کــه فراهــم کــردن 
ایــن مبلــغ بــرای باشــگاه چنــدان دشــوار نبــود امــا 
منــع قانونــی داشــت. یــک اسپانســر قبــول کرد تمام 
هزینه های اردوی ترکیه را پرداخت کند اما برای نیم 
فصــل خواهــان گرفتــن فضــای تبلیغاتــی تیم بود که 
خواســته ای بشــدت غیــر منطقــی بــه نظــر می رســید 

و طبیعتــاً رضــا درویــش بــه ایــن خواســته تــن نــداد.
در حالــی کــه بــه نظــر می رســید رفتــن به ترکیه و برپایی 
اردوی خارجی کلاً کنسل شده و اعضای تیم پرسپولیس 
بایــد بــا حســرت عکس هــای تمرینــات تیم هــای رقیب 
را تماشــا کننــد ایــن شــایعه مطــرح شــد کــه احتمــال 
برگزاری این اردو دوباره قوت گرفته و حتی درویش هم 

اشــاره ای به این مســأله داشــت. دیروز اما این شــایعه 
آنقــدر قــوت گرفــت و تبدیــل بــه خبــر شــد تا مشــخص 
شــود پرســپولیس هم به اردوی خارجی خواهد رفت. 
دیروز محمد محمدی معاون باشــگاه پرســپولیس که 
ایــن روزهــا از مصاحبــه فــراری اســت در صحبتــی کــه با 
خبرنــگاران حاضــر در محــل تمریــن ســرخ ها داشــت 
اعــلام کــرد مقدمــات برگــزاری اردوی خارجــی در ترکیــه 
فراهم شــده و پرســپولیس هم می تواند از این امکان 

بــرای آماده ســازی اش در پیــش فصــل اســتفاده کند.
ظاهــراً اردوی پرســپولیس ده روزه خواهــد بــود و از 
اول مــرداد آغــاز می شــود. کمــپ تمرینــی مدنظــر 
پرســپولیس هــم در مکانــی میــان اســتانبول و آنــکارا 

اســت کــه بایــد توســط یحیــی تأییــد شــود.

پرسپولیس - کارگزار 
خبری از فسخ نیست

یک مقام 
درباشگاه: 

در حال 
مذاکره ایم

اردوی 10 روزه 
پرسپولیس در ترکیه

یحیی به 
خواسته اش 

رسید

عکس های تمرینات اخیر نشان می دهد مهرداد خانبان آنالیزور پرسپولیس 
در تمرینات اخیر نقشی فراتر از یک آنالیزور فصل گذشته دارد. اینطور به نظر 
می رسد که حتی او طراح تمرینات است اما ظاهراً خود گل محمدی طراحی 
تمرینات را انجام می دهد و خانبان فقط کمک می کند. در مورد حضور خانبان 
در تیم ملی هم هنوز خبری نیست چرا که هیچ صحبتی در این خصوص مطرح 

نشده و فعلاً فقط در پرسپولیس کار می کند.

حســن تشــکری کیا به عنوان دســتیار بدنســاز پرسپولیس در کنار لوســادا بنیتز مربی 
بدنســاز خارجی سرخپوشــان انتخاب و مشــغول به فعالیت شــد. وی ســابقه چندین 
ســال حضــور در تیم هــای بســکتبال از جملــه تیــم ملــی بســکتبال ایــران، تیــم ملــی 
بســکتبال زیر ۱۶ ســال ایران، تیم ملی بســکتبال بانوان چین، همینطور باشــگاه های 
کینگدائو، سیچوان و نانجینگ چین و باشگاه بسکتبال مهرام ایران را در کارنامه دارد. 
او به مدت ۱5 ســال هم مربی اصلاح حرکات ورزشــی و فیزیولوژیســت ورزشــی بوده.

حسن تشکری کیامهرداد خانبان

رسماً دستیار په په شدطراح تمرین نه، کمک مربی

 zخرده گزارش

دانیــال اســماعیلی فر، مدافــع راســت جدیــد پرســپولیس کــه در مرحلــه گروهــی 
فصــل ۲۰۲۲ لیــگ قهرمانــان آســیا بازیکــن ســپاهان بــوده در جمــع برترین هــای 
ایــن رقابت هــا دیده می شــود. دانیال که در تمرینات پرســپولیس بســیار امیدوار 
کننــده حاضــر شــده در آن رقابت هــا توانســت بــا ۴۱ برتــری در نبردهــای انفرادی 
)رتبه اول در بین مدافعان(، زدن دو گل برای تیمش )مقام دوم در بین مدافعان( 

و ۱۹ بازپس گیــری تــوپ در یــک  ســوم دفاعــی خودی آمار خوبی داشــته باشــد.

دانیال اسماعیلی فر

در بین برترین های آسیا

سه شنبه  28 تیر 1401  سال بیست و ششم  شماره 7083  

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

 zسوژه

یکی از بازیکنان پرسپولیس صراحتاً به موضوع طلب های فصل قبل ورود کرد. 
سیامک نعمتی در مصاحبه دیروزش که در حاشیه تمرین پرسپولیس انجام داد 

گفت بازیکنان ۲۰ درصد باقیمانده فصل قبل را می خواهند.

در مورد اردو تابع تصمیم باشگاه هستیم اما...

نعمتی: منتظریم 
طلب فصل قبل مان 

را بدهند

شــروع تمرینــات فصــل جدید پرســپولیس: خدا را شــکر، فکر می کنم امســال 
نســبت به ســال های قبل با قدرت شــروع کردیم. شــرایط تیم هم خیلی خوب 

اســت. امیــدوارم با همیــن روند آماده فصلی جذاب شــویم.
برگــزاری اردوی پیــش فصــل: تــا آنجــا کــه من خبــر دارم فکــر نمی کنــم اردویی 
برویــم. تابــع تصمیمــات باشــگاه و کادرفنــی هســتیم و وظیفه مــان را انجــام 

می دهیــم.
آیا بازیکنان از شــرایط مالی ناراحت هســتند: بحث گلایه نیســت. از مدیریت 
انتظار داریم. فصل خیلی وقت است تمام شده و ما هنوز 30-20 درصد طلب 
داریــم. انتظــار داریــم باشــگاه در هفته های آینده این مشــکل بــزرگ را برطرف 

کند تا با آمادگی ذهنی کامل وارد مســابقات شــویم.
اضافــه شــدن نفــرات جدید بــه تیم: بازیکنان خوبی جذب شــدند. ان شــاءالله 
بتوانند خودشان را نشان بدهند. در کادرفنی هم مربی گلرها و بدنساز اضافه 
شــده اند و شــرایط خیلــی خوبی دارند. جــا دارد از رحیم پور و فنایی تشــکر ویژه 
کنم که ســال ها زحمت کشــیدند. امیدوارم در تیم جدید موفق باشند. امسال 
کادرفنی خیلی خوبی داریم. اضافه شــدن ســیدجلال حسینی می تواند به تیم 

خیلــی کمــک کند چون با بچه ها خیلی رفیق اســت.
برخــی تیم هــا مثــل اســتقلال بــه اردوی خارجــی رفته انــد اما این شــرایط برای 

پرسپولیس فراهم نیست: شرایط اردویی بستگی به کادرفنی و مدیریت 
دارد. ما بازیکنان نباید در مورد این مســائل نظر بدهیم ولی همدلی 

و رفاقــت بویــژه در اردو بیشــتر می شــود. بازی هــای تدارکاتــی بــرای 
یــک تیــم خــوب اســت امــا بابــت اردو مطیــع کادرفنــی هســتیم و 
هــر تصمیمــی بگیرنــد، بازیکنان هم پشت شــان هســتند. بــه اردو 
برویــم یــا نرویــم مهــم نیســت. مهــم ایــن اســت بــا قــدرت لیــگ را 

شــروع می کنیــم.
هواداران انتظار دارند برخلاف ســال گذشــته امسال پرسپولیس بار 

دیگر به روند قهرمانی برگردد: ســال گذشــته واقعاً مشــکل داشــتیم. 
خودم چند ســال اســت در پرســپولیس هســتم و هیچ وقت از 

مشــکلات تیم حرف نزدم اما فصل گذشــته مشکلات 

زیــادی از بیــرون داشــتیم. اگــر ایــن بحث های مالی امســال تا 
حــدی حــل شــود و بچه هــا از لحــاظ ذهنــی بــه هــم نریزنــد فکر 

می کنــم ســال خوبــی بــرای پرســپولیس خواهد شــد و می توانیم 
دو جــام لیــگ برتــر و جــام حذفی را به دســت آوریم.

جدایــی حمیــد مطهــری از کادرفنی پرســپولیس: او خیلی برای این 
تیــم زحمــت کشــید. امســال اولیــن ســال ســرمربیگری اش اســت 

و امیــدوارم در نســاجی موفــق باشــد. مطهــری بــه همــه بچه هــای 
پرســپولیس خیلی کمک کرد. شــخصیت بزرگی داشــت و امیدوارم در 

شــغل جدیــدش هــم موفق باشــد.

باشگاه هنوز نتوانسته مطالبات باقیمانده بازیکنان و مربیان از فصل گذشته را تسویه کند، پیش پرداخت برخی بازیکنان جدید به آنها 
داده نشــده، بحــث جــذب مهاجــم خارجــی و پرداخــت پول بــه او در میان اســت و اردوی خارجی هــم پول کلانی می خواهد. بــه علاوه اینها 

هزینه های جاری باشــگاه هم هســت و اینها نیاز به بودجه مناســبی دارد که در اختیار پرســپولیس هســت اما نیســت!

پرسپولیس از پول بورس برای هزینه های جاری استفاده نمی کند

 درویش گفته 
کار غیرقانونی نمی کنم

وقتی پول فرابورس به باشگاه آمد و باشگاه 
اجازه برداشت از آن را پیدا کرد، همه گفتند 
پرســپولیس هــم مشــکلات جــاری اش را 
بــا ایــن پــول حــل می کنــد و هــم در نقــل و 
انتقــالات حضوری پرقدرت خواهد داشــت 
اما اینگونه نشــد. بیشــتر از سه هفته است 
که نقل و انتقالات متوقف شــده، بازیکنان 
بــه خاطــر پرداخــت نشــدن مطالبات شــان 
شاکی اند و خبری از اردوی خارجی و بازیکن 

خارجــی هم نیســت.
هفتــه قبل یحیی گل محمــدی صراحتاً این 
پرســش را از درویش مدیریت باشــگاهش 
مطــرح کــرد کــه چطــور باشــگاه اســتقلال 
دیگر باشــگاهی که بخشــی از ســهامش در 
فرابــورس فروختــه شــده و مبلغی نصیبش 
شــده می تواند از این پول برداشــت کند اما 
پرسپولیس نه. در طول این چند روز منتظر 
بودیــم کــه درویــش یــا یکــی از مســئولان 
باشــگاه در ایــن بــاره شفاف ســازی کنــد که 
ایــن اتفــاق رخ نــداد. بــا اینکــه یحیــی گفت 
نمی خواســته کار استقلال را زیر سؤال ببرد 
امــا بخش دوم حرف های او نشــان می دهد 
ایــن ســؤال همچنان در ذهــن او وجود دارد 
که چرا پرســپولیس نمی تواند از پول بورس 

برداشــت کند.
در ایــن بــاره یکــی از مســئولان باشــگاه 
پرســپولیس کــه نمی خواســت نامــی از او 

بــرده شــود، گفــت: »مــا هــم اجــازه داریــم 
از پــول بــورس برداشــت کنیــم و ایــن پــول 
همــان موقــع بــرای مــا آزاد شــد امــا کار غیر 
قانونــی انجــام نمی دهیــم. بــرای برداشــت 
ایــن پــول بایــد یکســری تشــریفات قانونــی 
رعایت شــود اما آقای درویش می گوید من 

کار غیرقانونــی نمی کنــم.«
ایــن مســئول ادامــه می دهــد: »طبــق 
قانــون مــا بایــد ایــن پــول را بــرای پرداخــت 
بدهی هــای قبلی مان اســتفاده و برداشــت 
کنیــم. یکــی از مشــکلات بزرگــی کــه باعث 
شــد باشگاه پرســپولیس فصل قبل نتواند 
مجوز حرفه ای ورود به لیگ قهرمانان آســیا 
را دریافــت کند، همین مشــکل بدهی های 
قدیمــی بــود. بــه همیــن خاطــر مــا در حــال 
پرداخــت بدهی هــای قبلــی هســتیم و از 
ایــن منبــع بایــد بدهی هــا را پرداخت کنیم. 
از همیــن پــول بود کــه موفق شــدیم بدهی 
اســتوکس و باشــگاه کورتریــک را پرداخــت 

کنیــم.«
ایــن مقــام مســئول در باشــگاه گفــت: »مــا 
نمی توانیــم بــرای هزینه هــای جــاری و حتی 
پرداخت مطالبات فصل قبل اعضای تیم از 
این پول برداشت کنیم. برای اردوی خارجی 
هم نمی شود از این پول برداشت کرد و باید 
اسپانســر گرفته شــود.کلاً برای امــور جاری 
باشــگاه حــق نداریــم از ایــن پــول برداشــت 
کنیــم و ایــن بودجــه فقــط بــرای پرداخــت 
بدهی هــای گذشــته باشــگاه اســت کــه مــا 
یکــی یکــی در حال تســویه آنها هســتیم.«

بــا ایــن شــرایط پرســپولیس بایــد همچنان 
دنبــال منابــع دیگــری غیــر از پــول بــورس 
باشــد و یحیــی هــم نبایــد بــه ایــن پــول 
به عنــوان حــلال مشــکلات نــگاه کنــد امــا 
بــرای گل محمــدی و بازیکنــان شــاید ایــن 
مســأله اهمیت نداشــته باشــد که درویش 
روی اصولــش ایســتاده و می خواهــد کار 
درســت را انجــام دهــد. آنهــا و هــواداران 
بازیکن جدید می خواهند، تســویه حساب 
فصــل قبل و اردوی خارجــی را طلب دارند و 
دنبــال آرامش ذهنی می گردند و دنبال این 
هســتند که مدیر باشگاه شــان راهی میانبر 
بــرای رســیدن بــه پــول پیــدا کنــد کــه فعــلاً 

چنیــن اتفاقــی نیفتــاده اســت.
 

 zگزارش

تهیه ارز برای خارجی ها در 
اولویت

دلیل جالب برگزار 
نشدن مجمع

قــرار بــود هفتــه گذشــته جلســه 
مجمع باشــگاه پرسپولیس برای 
معرفــی دو عضــو جدیــد هیــأت 
مدیــره ایــن باشــگاه بــا حضــور 
اعضــای آن برگــزار شــود امــا ایــن 
اتفــاق رخ نــداد. طبق قانــون باید 
رئیــس هیــأت مدیــره دعوتنامــه 
اعضــا را                            امضــا کنــد امــا از آنجا که 
بیــژن ذوالفقارنســب از هیــأت 
مدیره پرســپولیس اســتعفا داده 
بــه همیــن دلیــل نایــب رئیــس 
مــل  هیــأت مدیــره و مدیرعا
می تواننــد دعوتنامــه را                            امضــا 
کننــد امــا مشــخص نیســت کــه 
رضا درویش به عنوان مدیرعامل 
پرســپولیس چــرا تــن بــه ایــن 

موضــوع نــداده اســت.

داستان عجیب ورزشگاه 
پرسپولیس

دو گزینه دستیاری 
منتفی شدند

ی  جــد ت  معضــلا ز  ا یکــی 
پرســپولیس از شــروع تمرینــات تا 
الان عدم انتخاب دستیار اول برای 
یحیــی گل محمدی بوده اســت اما 
همچنــان خبــری از انتخــاب مربی 
نیســت. گفته می شــود یــک مربی 
پرتغالــی و یــک مربــی برزیلــی کــه 
ســال ها در فوتبــال عربســتان و 
امــارات به عنوان مربی در تیم های 
الهــلال، الاتحــاد و النصــر ســابق 
فعالیــت داشــته اند، تبدیــل بــه 
گزینه هــای نهایــی گل محمــدی 
شــده اند. یکــی از آنهــا پیشــنهاد 
مالــی خوبــی به عنــوان ســرمربی از 
تیمــی کویتی دریافــت کرده و یکی 
هــم بــا یک تیــم نامدار عربســتانی 
قــراردادش را تمدیــد کرده اســت. 
گل محمــدی منتظــر جــذب یــک 
مربــی خارجــی دیگــر بــود کــه بــا 
تأخیــر در اعــلام پاســخ نهایــی بــه 
ایــن دو گزینــه، موجب شــد این دو 
نفــر را هــم از دســت بدهــد. حالا او 
بــاز هم در حال بررســی گزینه های 

جدید اســت. 

از یک برزیلی 
جواب گرفته اند

یــک مقــام مطلــع باشــگاه 
پرســپولیس گفتــه کــه ایــن 
باشــگاه از یکی از گزینه های 
برزیلــی مــد نظــر یحیــی کــه 
هفته قبل معرفی شان کرده 
بــود، جواب گرفته اســت. این 
مقــام مســئول نگفــت که پاســخ 
داده شــده مربــوط بــه باشــگاه 
هافبــک زیــر 2۱ســال برزیلی بوده 
یا مهاجم 2۵ســاله تحــت قرارداد 
تیم ســری آ و عضو تیم ســری بی. 
این بازیکنان طی روزهای گذشته 
در ســری آ و ســری بــی  برزیــل بــه 
میدان رفته اند. البته پرسپولیس 
با حضور گولســیانی، اگر کاســیانو 
و یکــی از ایــن دو برزیلــی را جــذب 
کنــد بایــد تمیــروف را از لیســت 
خــارج کنــد چرا که قرار اســت تنها 
ســهمیه آســیایی وحدت هنانوف 

باشــد.

برای امور جاری 
باشگاه حق نداریم از 

این پول برداشت کنیم 
و این بودجه فقط برای 

پرداخت بدهی های 
گذشته باشگاه است 

که ما یکی یکی در حال 
تسویه آنها هستیم


